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PREDLOG SKLEPA: 
Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16 in 13/23), Občinski svet Občine 
Cerkvenjak, na svoji 8. redni seji, dne 10. 4. 2024, sprejme Sklep o potrditvi 
sklepov 7. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 13. 12. 2023, 
kot je predlagan. 
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Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/2016 in 13/2023), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na 
svoji 8. redni seji, dne 10. 4. 2024, sprejme 

 

ZAPISNIK 

7. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, 

ki je bila 13. 12. 2023, ob 17.00 uri, v avli Vlada Tušaka, 

v Domu kulture v Cerkvenjaku.  

  

Prisotni:  

1. ČLANI OBČINSKEGA SVETA 

Simona Firbas, Attila Ftičar, Srečko Furšt, Franc Zorko, Irena Kozar, Peter Veberič, 
Primož Čuček, Denis Ploj. 

2.   ŽUPAN IN OBČINSKA UPRAVA 

Marjan Žmavc – župan, mag. Vito Kraner – direktor OU, Simona Kramberger – OU, 
Marko Kocbek – OU, Metka Lah Simonič – OU, Valerija Toš – OU.  

 
     3.   OSTALI PRISOTNI 

Franc Bratkovič – dopisnik Zrnja, Vekoslav Prejac in Rajko Sterguljc – predstavnika 
podjetja Urbis d.o.o. 

 

Odsotni: 

/ 

Ad 1)  Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.   

Župan Marjan Žmavc je uvodoma pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je Občinski svet 
sklepčen, saj je prisotnih 8 članov Občinskega sveta. 
 
Župan Marjan Žmavc je predstavil predlog dnevnega reda.  
 
G. Peter Veberič je podal predlog, da se na dnevni red naslednje seje v letu 2024, uvrsti 
točka – Poročilo o opravljenih aktivnostih oz. nalog iz zadnje redne seje.  
 
Župan Marjan Žmavc pove, da bomo predlog upoštevali pri pripravi dnevnega reda 
naslednje seje. 



 

 
Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na predlagani dnevni red 7. redne seje  in 
sprejeli 

SKLEP ŠT. 64 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Potrditev sklepov 6. redne seje Občinskega sveta. 
3. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem na-

črtu Občine Cerkvenjak št. 1. 
4. Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 2024. 
5. Sklep o določitvi cene programov vrtca v Občini Cerkvenjak. 
6. Pobude in vprašanja svetnikov. 

 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček DA X  

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 2) Potrditev sklepov 6. redne seje Občinskega sveta. 

 
Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta. 

Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 65 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16 in 13/23), Občinski svet Občine 
Cerkvenjak, na svoji 7. redni seji, dne 13. 12. 2023, sprejme Sklep o potrditvi 
sklepov 6. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 25. 10. 2023, kot 
je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 



 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček DA X  

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 3) Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem na-
črtu Občine Cerkvenjak št. 1. 

Župan Marjan Žmavc je predal besedo predstavnikoma podjetja Urbis d.o.o., g. Rajku 
Sterguljcu in g. Vekoslavu Prejacu. 

G. Vekoslav Prejac, predstavnik podjetja Urbis d.o.o. je poudaril, da je od pričetka 
priprave sprememb in dopolnitev Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine 
Cerkvenjak prišlo do korenitih sprememb zakonodaje, kar je tudi razlog za daljše 
obdobje priprave odloka. Predstavil je postopek priprave odloka, usklajevanja z 
zakonodajo, pripravo osnutka, pridobivanje mnenj pristojnih nosilcev urejanja prostora, 
itd.. Povedal je, da je javna razgrnitev predlaganega odloka bila v mesecu  oktobru in 
novembru 2022, na katerega pripomb javnosti ni bilo in predstavil nadaljevanje 
pridobivanja mnenj. Predstavil je spremembe v predlaganem odloku glede na obstoječi 
odlok - OPN, v katerem je nastalo novo območje za turizem – turistično naselje Andrenci, 
kar je bilo članom Občinskega sveta tudi grafično prikazano s pomočjo Powerpoint 
predstavitve. 

G. Srečko Furšt, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z 
nepremičninami je povedal, da je odbor predlagani OPN obravnaval in ga podpira ter ga 
Občinskemu svetu predlaga v potrditev. 

Razprava: 

V razpravi sta sodelovala g. Franc Zorko in ga. Simona Firbas. 

Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli 

SKLEP ŠT. 66 

Na podlagi 115. člena Zakona o urejanju prostora (Uradni list RS, 
št. 61/17, 199/21 – ZUreP-3 in 20/22 – odl. US) in 99. člena Zakona o interventnih 
ukrepih za omilitev posledic drugega vala epidemije COVID-19 (Uradni list RS, 
175/20, 203/20 –ZIUPOPDVE, 15/21 – ZDUOP, 51/21 – ZZVZZ-O, 57/21 – odl. US, 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2017-01-2915
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2021-01-3971
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2022-01-0380


 

112/21 – ZIUPGT; v nadaljnjem besedilu: ZIUOPDVE) ter 15. člena Statuta Občine 
Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16) Občinski svet Občine 
Cerkvenjak,  na svoji 7. redni seji, dne 13. 12. 2023, sprejme Odlok o spremembah 
in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine Cerkvenjak št. 1, 
v vsebini kot je predložen. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček DA X  

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 4) Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 2024. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je poudaril, da je Odlok o proračunu za leto 2024 že bil obravnavan 
in potrjen v prvem branju. Amandmaji od prvega branja niso bili vloženi, je pa v primerjavi 
s prvim branjem prišlo do manjših sprememb pri prihodkih in odhodkih. Predal je besedo 
ge. Simoni Kramberger, da predstavi predlagane spremembe. 
 
Ga. Simona Kramberger je s pomočjo Powerpoint predstavitve predstavila spremembe 
od prvega branja proračuna. Podrobno je predstavila spremembe pri višini prihodkov 
(sprememba višine povprečnine, prihodki iz naslova uravnoteženja razvitosti občin, 
NUSZ za leto 2023, prihodki od prodaje zemljišč, prihodki na osnovi sofinanciranja s 
strani države – sončna elektrarna in celostna prometna strategija, sredstva za sanacijo 
plazov). Predstavila je tudi spremembe pri višini odhodkov (prenos sredstev na računu, 
prenos realizacije in plačila investicij v letu 2023, e-arhiv dokumentarnega gradiva OU, 
sofinanciranje ravnanja z zapuščenimi živalmi, znižanje sofinanciranja turističnih 
prireditev, sofinanciranje podiranje župnijskega hleva, sofinanciranje projekta 
Destinacija Slovenske gorice, sofinanciranje SOU, nakup toplotne črpalke na ŠRC, 
naprave za fitnes na prostem za Vitalin, doplačilo EC vrtca, investicijsko vzdrževanje 
opreme vrtca, investicijsko vzdrževanje v OŠ, regresiranje šolskih prevozov, znižanje 
stroškov obresti zadolževanja, barvanje kontejnerja RO v POC, izgradnja sončne 
elektrarne na javnih objektih, vzdrževanje občinskih cest, zimska služba, modernizacija 
ceste Kadrenci – Omulec, razširitev ceste in pločnik z JR v Brengovi, celostna prometna 
strategija, ureditev AP v Stanetincih, gradnja vodovoda v Grabonoškem Vrhu, 
dokončanje potke na pokopališču, sanacija plazu pri gasilskem domu). 
 



 

 
Razprava: 
 
V razpravi so sodelovali: g. Peter Veberič, g. Franc Zorko, ga. Irena Kozar, Attila Ftičar 
in Denis Ploj. 
 
Župan Marjan Žmavc je predstavil pisno pobudo krajanov naselja Stanetinci (Vogrin, 
Kaučič, Firbas), za izgradnjo in posledično priključitev na javno vodovodno omrežje, ki 
so jo člani Občinskega sveta prejeli tudi na seji. Predlaga vključitev investicije v NRP za 
leto 2025.  
 
Člani Občinskega sveta se strinjajo, da se izgradnja javnega vodovodnega omrežja v 
naselju Stanetinci (gospodinjstva Vogrin, Kaučič in Firbas), uvrsti v NRP za leto 2025. 
 
Ga. Irena Kozar opozori tudi na vaški in zasebni vodovod v Komarnici – gospodinjstvo 
Žerdin Damjana, kjer bi tudi bilo potrebno razmišljati o izgradnji javnega omrežja. 
 
Mag. Vito Kraner pove, da je v Komarnici možnost razvejati javni vodovod iz Ivanjskega 
Vrha in Cogetinc. 
 
Člani Občinskega sveta so razpravljali o številu gospodinjstev v občini, ki nimajo 
možnosti priključitve na javno vodovodno omrežje oz. niso priključeni na že obstoječe. 
 
Župan poda na glasovanje 
 

SKLEP ŠT. 67 

Člani Občinskega sveta na 7. redni seji, dne 13. 12. 2023, sprejmejo sklep, da se 
investicija izgradnje javnega vodovodnega omrežja v naselju Stanetinci 
(gospodinjstva Vogrin, Kaučič in Firbas), uvrsti v Načrt razvojnih programov za 
leto 2025. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček DA X  

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 



 

 
G. Attila Ftičar zastavi vprašanje glede načrtovanih sredstev za pleskanja garderob v 
OŠ in pleskanje stebrov v vrtcu Cerkvenjak, zakaj se najema zunanjega izvajalca, če 
imajo  zaposlenega hišnika v OŠ, ki bi lahko to naredil. Nasprotuje, da se sredstva v taki 
višini zagotovijo iz proračuna.  
 
G. Peter Veberič predlaga, da se na OŠ pošlje dopis, da Občinski svet ne zagotovi 
sredstev za pleskarska dela v garderobi in predlagajo, da stene popleska hišnik. 
 
Člani Občinskega sveta zavzamejo stališče, da se iz postavke za pleskanje 
garderob, 1.000,00 € prerazporedi za razpis za sofinanciranje kulturnih in 
turističnih prireditev in se na OŠ pošlje dopis, da Občinski svet ne zagotovi 
sredstev za pleskarska dela v garderobi in predlagajo, da stene popleska hišnik.  
 
G. Attila Ftičar pojasni vsebino maila ki ga je poslal pred sejo in se navezuje na fitnes 
na prostem – Vitalin. Gre za 6 naprav za vadbo na prostem, kjer je možna vadba za 13 
oseb, postavljen je v Podvincih za 6.300,00 € z montažo, cena pa ne vključuje priprave 
terena in podlage. Podpira nadgradnjo parka Vitalin, vendar se mu predstavljena 
ponudba s strani OU zdi visoka. 
 
Člani Občinskega sveta so razpravljali o možni vsebini naprav za vadbo na prostem, ki 
bi jih lahko namestili za predvidenih 15.000,00 € in o primerni podlagi ter o možnosti 
postavitve še otroških igral. 
 
G. Denis Ploj poda predlog, da se investicija fitnes na prostem in pumptrack združi in se 
prijavimo na razpis Fundacije za šport. 
 
Župan Marjan Žmavc pove, da bomo do naslednje seje pripravili idejno zasnovo 
postavitve vadbenih naprav in strošek priprave podlage, kar se nato uvrsti v rebalans 
proračuna, v spremenjeni višini sredstev. 
 
G. Denis Ploj predlaga, da se rušitev objekta pri zdravstvenem domu v letu 2024 ne 
realizira in se sredstva namenijo za fitnes na prostem. 
 
Moti ga višina predvidenih sredstev za rušenje župnijskega hleva v višini 50 % vrednosti 
del. Predlaga, da se nameni iz proračuna manj sredstev, razlika pa za delovanje društev. 
 
Člani OS sprejmejo enotno stališče, da se za rušenje župnijskega hleva zagotovi 
1.000,00 €, razlika 500,00 € pa za delovanje društev – Javni razpis. 
 
G. Denis Ploj poda predlog, da se v NRP uvrsti preplastitev ceste v Smolincih (Vršič, 
Pučko…). 
 
 
Ga. Simona Firbas predlaga sanacijo oz. gramoziranje ceste do Maria Nedeljka v 
Andrencih. 
 
Člani Občinskega sveta se strinjajo, da se cesta do Maria Nedeljka v Andrencih 
kvalitetno gramozira iz postavke vzdrževanje cest. 
 



 

 
Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli: 

SKLEP ŠT. 68 

Na podlagi 29. člena Zakona o javnih financah-ZJF (Ur. l. RS, št. 11/11 – UPB, 14/13 
– popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617, 13/18, 195/20, 18/23 – ZDU-1O in 
76/23), 29. člena Zakona o lokalni samoupravi (Ur. l. RS, št. 94/07-UPB2, 76/08, 
79/09, 51/10, 40/12-ZUJF, 14/15 – ZUUJFO, 11/18 in 30/18,  61/20 – ZIUZEOP-A in 
80/20 – ZIUOOPE) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 7. redni 
seji dne 13. 12. 2023, sprejme Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 2024, 
s podanimi spremembami. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček DA X  

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
G. Franci Zorko ob 19:25 uri zapusti sejo. 
 
 
 
Ad 5)  Sklep o določitvi cene programov vrtca v Občini Cerkvenjak. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Simoni Kramberger. 
 
Ga. Simona Kramberger je predstavila predlog povišanja ekonomske cene vrtca. Razlog 
je dodatni oddelek, ki bo pričel delovati s 1. 2. 2024, stroški inflacije in ocena stroškov. 
Predlaga se povišanje, kot je predlagano v gradivu - za 1. starostno skupino 9 % 
povišanje in za 2. starostno skupino 3,2 % povišanje. Predlagana ekonomska cena je 
primerljiva s cenami sosednjih občin, prav tako s cenami na ravni države. 
 
 
Razprava: 
  
Razprave pri tej točki ni bilo. 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2011-01-0449
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-21-0433
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-21-0433
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-3677
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-2277
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-3772
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0544
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2023-01-0348
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2023-01-2386
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-0901
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-1195


 

 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli: 

SKLEP ŠT. 69 

Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/2016), 30. in 31. čl. 
Zakona o vrtcih (Uradni list RS, št. 100/05 – UPB, 25/08, 98/09 – ZIUZGK, 36/10, 
62/10 – ZUPJS, 94/10 – ZIU, 40/12 – ZUJF, 14/15 – ZUUJFO, 55/17 in 18/21), Občinski 
svet Občine Cerkvenjak, na svoji 7. redni seji, dne 13. 12. 2023, sprejme Sklep o 
določitvi cene programov vrtca v Občini Cerkvenjak, v vsebini kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček DA  X 

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko NE   

Irena Kozar DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 1 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 6) Pobude in vprašanja 

Ga. Irena Kozar vpraša, kako je z realizacijo postavitve ograje pred vrtcem. Ograja je 
potrebna zaradi varnosti otrok. 

Župan Marjan Žmavc pove, da ograja ni predvidena v finančnem načrtu šole za leto 
2024. Naročili bomo popravilo rampe na parkirišču pred vrtcem in s tem zagotovili 
varnost otrok. 

G. Attila Ftičar  
- Podpira postavitev ograje pred vrtcem, v nasprotnem primeru pa namestitev rampe z 
mrežico. 
 
- Opozori na posedanje asfalta okrog jaška, pri Anžel Andreju v Andrencih. 
 
G. Marko Kocbek pove, da so odgovorni s strani Elektro Maribor zagotovili, da bodo 
sanirali. 
 
- Seznani, da je ob sanaciji elektro omrežja in rezanju ceste v Andrencih, na več mestih 

ostalo več večjih kosov asfalta, ki jih je potrebno odstraniti. 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2005-01-4349
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2008-01-0911
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2009-01-4285
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2010-01-1737
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2010-01-3387
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2010-01-4935
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2012-01-1700
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2017-01-2525


 

- Opozori na posedke bankine na cesti v Andrencih, ki so najverjetneje posledica 
izgradnje betonske škarpe, katere lastnik in izvajalec je g. Zorec. 
 

- Pove, da je v Andrenski grabi potok zamuljen in bi ga bilo potrebno sčistiti. 
 
- Opozori, da je asfaltiranje mulde v Andrencih (nasproti Bračko Leonarda), bilo slabo 

izvedeno, naj se izvajalce pozove, da popravijo. 
 
G. Marko Kocbek pojasni, da je asfaltiralo podjetje Vegrad. Potok v Andrenski grabi 
bomo sčistili. 
 
- Pove, da je na zadnji seji Občinskega sveta bila podana pobuda, da se preveri strošek 
namestitve časovne ure za ugašanje javne razsvetljave v nočnih urah ob cestah in 
kakšen bi bil privarčevani znesek. Vpraša ali so podatki znani ter predlaga ugašanje na 
linijah, ki niso poseljena, npr. cesta do ŠRC, ipd. 

Župan Marjan Žmavc pove, da se je glede ugašanja javne razsvetljave posvetoval na 
Direkciji RS za infrastrukturo in ne priporočajo ugašanja JR ob regionalni cesti. Po 
informacijah, ki jih je dobil od direktorja OU, Občina Sv. Andraž ne ugaša, ampak znižuje 
svetilnost. Pogovarjal se je tudi s policijo, kjer prav tako niso navdušeni nad ugašanjem 
javne razsvetljave. Sam meni, da ugašanje ni smiselno, predvsem iz varnostnih razlogov, 
v primeru odločitve Občinskega sveta za ugašanje javne razsvetljave pa pove, da bodo 
člani Občinskega sveta prevzeli tudi odgovornost v primeru nesreč, ipd. Primerno se mu 
zdi zmanjševanje svetilnosti. 

G. Marko Kocbek pove, da je enkratni strošek namestitve časovne ure na eno odjemno 
mesto 206,03 €, privarčevani znesek električne energije na odjemnem mestu za 21 luči, 
za 5 ur izklopa pa 22,00 €/mesec. V enem letu se pokrije strošek namestitve časovne 
ure na eno odjemno mesto. V občini imamo 6 odjemnih mest, ki pa po številu svetilk 
niso enakovredne. 

G. Peter Veberič meni, da ob regionalni cesti ni smiselno razmišljati o ugašanju javne 
razsvetljave. Ob občinskih cestah pa meni, da je ugašanje smiselno, vendar je potrebno 
občane o tem na primeren način obvestiti. Kot utemeljeni razlog je potrebno navesti 
varčevanje z energijo. Poda predlog, da Občinski svet odloči ali je smiselno ugašanje 
javne razsvetljave.  

Župan Marjan Žmavc predlaga, da se do naslednje seje pripravijo analize in finančni 
učinki in pridobi mnenja pristojnih. Po tem se bo odločil Občinski svet in posredno 
prevzel tudi odgovornost.  

G. Srečko Furšt podpira ugašanje, vendar meni, da je potrebno občane, ki živijo ob javni 
razsvetljavi vprašati za mnenje. 

G. Denis Ploj podpira ugašanje javne razsvetljave in pove, da Občina Sv. Andraž ugaša 
javno razsvetljavo po naselju Slavšina. 

G. Primož Čuček se glede ugašanja javne razsvetljave strinja z županom, saj je 
privarčevani znesek ca. 1.000,00 €/leto, kar lahko privarčujemo na drugačen način, npr. 
pri večjih investicijah.  



 

G. Marko Kocbek pove, da ima pripravljene finančne analize in primere sosednjih občin 
in čaka na odločitev oz. nalogo, da se naj določeno odjemno mesto izklopi. 

Župan Marjan Žmavc pove, da si bo Občinska uprava do naslednje seje pridobila pravna 
mnenja glede ugašanja javne razsvetljave in bodo predstavljena na naslednji seji. Marko 
Kocbek pa bo pridobil podatke s tehničnega vidika. 

G. Primož Čuček pove, da je v Peščenem Vrhu - smer Andrenska graba, cesta 
razpokana in predlaga ogled na terenu in po potrebi sanacijo. 

G. Peter Veberič vpraša, kakšna je možnost pridobitve zobozdravnika v Cerkvenjak.  

Župan Marjan Žmavc pove, da je s strani občine že bila poslana vloga na Ministrstvo za 
zdravje, za dodelitev programa. Zdravstveni dom Lenart sicer razpolaga s programom, 
vendar nam ga ne želi odstopiti s pojasnilom, da je našim občanom omogočeno 
obiskovanje zobozdravnika v ZD Lenart. Občina ima dogovor s potencialnim 
koncesionarjem, ki bi želel priti v Cerkvenjak, bi pa želel imeti vsaj 0,50 programa preko 
Zdravstvene zavarovalnice. Programa kljub dosedanjim prizadevanjem še nismo dobili 
in bomo ponovno apelirali na Zdravstveni dom Lenart, za odstop deleža programa. 
Predstavi tudi vizijo dograditve obstoječe zdravstvene ambulante v Cerkvenjaku. 

G. Peter Veberič pohvali načrtovane prijave na razpise za sofinanciranje izgradnje 
sončne elektrarne in izdelave celostne prometne strategije. 

G. Denis Ploj  
- Pove da kljub postavitvi nove antene za mobilno omrežje, signal še vedno ni boljši, 
zato krajani Smolinc in Župetinc zahtevajo peticijo za boljši mobilni signal. Apelira na 
OU, da se pošlje dopis na operaterja Telekom Slovenije in A1.  

G. Marko Kocbek odgovori, da bomo kontaktirali tehnične delavce na Telekomu, da  
bodo naredili meritve signala na terenu, zato prosi g. Ploja za seznam hiš, kjer ni signala. 

- Opozori na potrebno sanacijo bankin in opozori, da ni več nameščenega prometnega 
znaka za omejitev osne obremenitve (ostal je samo drog). 

- Opozori, da je avtobusna postaja v Brezovjaku, ki je na območju Občine Sveti Jurij ob 
Ščavnici v slabem stanju, potrebno jo je urediti. Občina naj apelira na Občino Sv. Jurij 
ob Ščavnici. 

 

Seja je bila zaključena ob 20.45 uri. 

 

Zapisala:                  Župan Občine Cerkvenjak: 

Valerija Toš                                               Marjan ŽMAVC 


